

# EU-Konformitätserklärung

EC Declaration of Conformity

dri151781000



Wir  
We

**Rittal**  
**GmbH & Co. KG**  
Auf dem Stützelberg  
35745 Herborn

erklären, dass das Produkt  
*declare that the product*

**Ringkerntransformator**  
*Toroidal transformer*

**SK 3201.960**  
**SK 3201.970**

mit der/den folgenden Norm(en) oder Normativen Dokument(en) übereinstimmt.  
*is in conformity with the following standard(s) or other normative document(s)*

**EN 61558-1:2005, A1:2009**

Sicherheit von Transformatoren, Netzgeräten, Drosseln und dergleichen – Teil 1: Allgemeine Anforderungen und Prüfungen  
*Safety of power transformers, power supplies, reactors and similar products – Part 1: General requirements and tests*

**EN 61558-2-13:2009**

Sicherheit von Transformatoren, Drosseln, Netzgeräten und dergleichen für Versorgungsspannungen bis 1100 V - Teil 2-13:  
Besondere Anforderungen und Prüfungen an Spartransformatoren und Netzgeräte die Spartransformatoren enthalten  
*Safety of transformers, reactors, power supply units and similar products for voltages up to 1100 V - Part 2-13: Particular requirements and tests for auto transformers and power supply units incorporating auto transformers*

*Gemäß den Bestimmungen der Richtlinie(n)*

*Following the provisions of Directive(s)*

**2014/35/EU Niederspannungsrichtlinie**  
*Low Voltage Directive*

Herborn, *15.9.2015*

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "F. Himmelhuber", is written over a horizontal line.

Frank Himmelhuber, Geschäftsbereichsleiter FuE  
*Executive Vice President R&D*

Bei einer nicht mit uns abgestimmten Änderung des Produkts verliert diese EG-Konformitätserklärung ihre Gültigkeit.  
*In case of any amendments to the assembly not explicitly agreed with us, this EC Declaration of Conformity shall be invalidated.*